



**SHIRE OF CHRISTMAS ISLAND
PUBLIC NOTICE**

28/22

14 July 2022

TEMPORARY ROAD CLOSURE – MURRAY ROAD

Closure Date Saturday 30th July 2022 from 5am to 6pm

In accordance with section 3.50 of the Local Government Act 1995 (WA CI) notice is hereby given for the temporary closure of Murray Road from the Silver City Road intersection to the Gaze Road intersection to all traffic on Saturday 30th July 2022 for 5am to 6pm.

All traffic will be directed to use Link Water Road during the closure period between 5am to 6pm on Saturday 30th July 2022.

Boat owner's who would normally be using Murray Road on that day, are strongly advised to access it prior to 5am and after 6pm as Link Water Road is not suitable for large boat trailers.

This closure is to enable the removal and replacement of the Telstra Tower which requires the outriggers of the crane to be located on the road during the removal and installation period.

Only Emergency Vehicles will be provided access during the closure period.

For further information please contact the Acting Manager Works, Services & Waste, Ian Dodds on 9164 8300 Ext 230 or Mob: 0405667542.

David Price
Chief Executive Officer



圣诞岛郡政府
公告

28/22

2022年7月14日

临时封路 - 默里路 (Murray Road)

封闭日期 2022年7月30日 (星期六) 上午5点至下午6点

根据《1995年地方政府法案》(WA CI) 第3.50条, 特此通知: 2022年7月30日 (星期六) 上午5点至下午6点, 临时关闭从Silver City 路交叉口到Gaze路交叉口的Murray路, 禁止所有车辆通行。

在2022年7月30日 (星期六) 上午5点至下午6点的封闭期间, 所有交通将被引导到Link Water Road。

我们强烈建议通常在这一天使用Murray路的船主在早上5点之前和下午6点之后使用该路, 因为Link Water路不适合大型船只的拖车。

此次关闭是为了拆除和更换Telstra铁塔, 在拆除和安装期间, 需要将起重机的支腿放在道路上。

在封闭期间, 只有紧急车辆可以进入。

欲了解更多信息, 请联系工程、服务和废物部代理经理 Ian Dodds, 电话: 9164 8300 Ext 230 或手机: 0405667542。

David Price
首席执行官



**SHIRE PULAU KRISMAS
NOTIS UMUM**

28/22

14 Julai 2022

PENUTUPAN JALAN SEMENTARA – MURRAY ROAD

Tarikh Penutupan Sabtu 30 Julai 2022 dari 5 pagi hingga 6 petang

Selaras dengan seksyen 3.50 Akta Kerajaan Tempatan 1995 (WA CI) notis dengan ini diberikan untuk penutupan sementara Murray Road dari persimpangan Silver City Road ke persimpangan Gaze Road kepada semua lalu lintas pada hari Sabtu 30 Julai 2022 selama 5 pagi hingga 6 petang.

Semua trafik akan diarahkan untuk menggunakan Link Water Road semasa tempoh penutupan antara 5 pagi hingga 6 petang pada hari Sabtu 30 Julai 2022.

Pemilik-pemilik bot yang biasanya akan menggunakan Murray Road pada hari itu, dinasihatkan untuk mengaksesnya sebelum 5 pagi dan selepas 6 petang kerana Link Water Road tidak sesuai untuk treler bot besar.

Penutupan ini adalah untuk membolehkan pengalihan dan penggantian Menara Telstra yang memerlukan cadikan krennya diletakkan di atas jalan semasa tempoh pengalihan dan penanaman.

Hanya Kenderaan Kecemasan akan diberikan akses semasa tempoh penutupan.

Untuk maklumat lanjut sila hubungi Akting Pengurus Pekerjaan, Perkhidmatan & Persampahan, Ian Dodds di 9164 8300 Ext 230 atau Mob: 0405667542.

David Price
Ketua Pegawai Eksekutif